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PROTOKOLL KRETSSTYRET 
 

       KS-møte nr. 14/2022-2024   

       Utsendelsesdato: 7. november 2023 

       Merknadsfrist: 13. november 2023 

 

Møtetid: Onsdag 25. oktober 2023       Møtested: Brynsveien 13 (Teams) 
 

  Til stede Forfall Ikke møtt 

Leder: Marcela Montserrat Fonseca Bustos  X   

Nestleder: Frode Jacobsen X   

Medlem: Lars Trælvik X   

Medlem: Hedi-Anne Birkeland   X  

Medlem: Caroline Saastad X           

Medlem: Pia Kristensen Moe X          

Medlem: Karmjit Grewal         X  

Ansattes repr.: Rune Hebjerk X   

1. varamedlem: Junjie Cao X   

2. varamedlem: Birgit Opland X   

Generalsekretær: Magne Brekke X   

Seniorrådgiver: Robert Gausen X   
------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Audun Eikeland og Morten Justad Johnsen fra administrasjonen deltok i hele møtet. 

 

 

Sakliste: 

K-128 Godkjenning- KS-protokoll nr. 13/2022-2024  

K-129 Regnskapsrapport 

K-130 Kretsting 2024 

K-131 Ny behandling av sak vedr tap av rettighet til treningstid, Oslo ishockeyklubb 

K-132 Fornyet vurdering «Ekstrainnsats til like muligheter til å delta i idretten» 

K-133 Revisjon av retningslinjer for LAM 

K-134 Fordeling av LAM 2023 og behandling av klagesaker 

K-135 Organisasjonsutvikling 

K-136 Nasjonalt anleggspolitisk utvalg 

K-137 Budsjettinnspill Oslo kommune 

K-138 Ekstraordinært idrettsting 

K-139 Utvikling Ekeberg – status og fremdrift 

K-140 Orienteringssaker 

- Idrettsstyrets kontaktperson til OIK  

- Ekstraordinært idrettsting 

- Deltagelse IK-ledermøter 

- Lønnsutvikling for ansatte i Oslo Idrettskrets 
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K-128 Protokoll   

KS-protokoll nr. 13/2022-2024. 

 

Vedtak: 

 Protokollen ble godkjent. 

 

 

K-129 Regnskapsrapport 

Generalsekretæren innledet til saken med en gjennomgang av økonomisk status for 

Oslo Idrettskrets.  

 

Kretsstyret gikk gjennom den fremlagte rapporten.   

 

Vedtak: 

 Kretsstyret tok regnskapsrapporten til etterretning. 

 

 

K-130 Kretsting 2024 

Generalsekretæren innledet til saken. OIK har to-årige tingperioder. Neste ting skal 

avholdes i 2024. I henhold til OIKs lov skal tinget avholdes innen utgangen av juni 

måned.  

 

Kretsstyret gikk gjennom administrasjonens forslag til fremdriftsplan, og diskuterte 

dato for kretstinget. 

 

 Vedtak: 

OIKs ting avholdes den 5. juni 2024. Administrasjonen bes finne egnet lokale. 

 

 

K-131 Ny behandling av sak vedr tap av rettighet til treningstid, Oslo ishockeyklubb 

Leder innledet til saken. Saken er tidligere behandlet i kretsstyret i sak K-80/2020-

2022 og i sak K-91/2020-2022. Saken skal behandles på nytt som følge av vedtak hos 

Sivilombudsmannen og føringer fra Oslo kommune. 

 

Kretsstyret gikk gjennom dokumentene, og diskuterte de faktiske forholdene i saken.  

 

Vedtak: 

- Oslo ishockeyklubb fratas all treningstid i Sonja Henie i tre år fra og med 2. juli 

2021  

- Barn og ungdom i Oslo ishockeyklubb kan gis tid i annen ishall der ishockey har 

treningstid, innenfor de rammer NIHF Region Oslo og Viken Øst har blitt tildelt 

for ishockey.  

- Kretsstyret ber generalsekretæren oversende saken og kretsstyrets vedtak til Oslo 

ishockeyklubb og Oslo kommune v/Bymiljøetaten. 

 

K-132 Fornyet vurdering «Ekstrainnsats til like muligheter til å delta i idretten» 

Generalsekretæren innledet til saken. Idrettslaget Skeid klaget på tildelingen av 

«Ekstrainnsats til like muligheter til å delta i idretten», hvor de ikke mottok midler. 
Klagen er stilet til Oslo Idrettskrets, men er sendt NIF, som er rette adressat. NIF har 

bedt OIK om vurdering av klagen.  
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Kretsstyret gikk gjennom momentene i klagen i relasjon til de retningslinjer som lå til 

grunn for tildelingen av midlene.  

 

Vedtak: 

Styret opprettholder sin fordeling og sender saken over til NIF for klagebehandling. 

 

 

K-133 Revisjon av retningslinjer for LAM 

Audun Eikeland fra administrasjonen innledet til saken. Som grunnlag for en 

innledende diskusjon om retningslinjene for de lokale aktivitetsmidlene (LAM) er det 

utarbeidet et notat som identifiserer ulike problemstillinger.  

 

Kretsstyret diskuterte de ulike momentene i administrasjonens notat, med særlig vekt 

på ISU sin rolle i fordelingen.  

 

 Vedtak: 

Kretsstyret ba administrasjonen om å komme tilbake med konkrete forslag på 

endringer av retningslinjene for LAM i Oslo, basert på saksfremlegget og de innspill 

som kom frem i møtet. 

 

 

K-134 Fordeling av LAM 2023 og behandling av klagesaker 

Audun Eikeland fra administrasjonen innledet til saken. Fordelingen av LAM ble lagt 

frem med bakgrunn i gjeldende retningslinjer og innstillinger fra idrettens 

samarbeidsutvalg i bydelene.  

 

Ved klagefristens utløp hadde det kommet inn to klager, fra Oslo Sidelengs brettklubb 

og fra Oslo City. I tillegg har det kommet en anmodning om å se på fordelingen til 

Nøklevann ro- og padleklubb på nytt. Alle er kommet inn i tide og skal behandles. 

 

Forslaget til fordeling og de innkomne klagene ble gjennomgått av styret. Kretsstyret 

diskuterte administrasjonens vurderinger i forhold til retningslinjene og prinsipper for 

rettferdig forvaltning.  

 

Vedtak: 

- Klagen fra Oslo Sidelengs brettklubb ble tatt til følge.  

- Klagen fra Oslo City ble tatt til følge.  

- Klagen/anmodningen fra Nøklevann ro- og padleklubb ble ikke tatt til følge. 

Avkortning på 50 % opprettholdes.  

- Skiforeningen tildeles kr 175 000 i LAM. 

- Endelig fordeling av LAM legges fram for vedtak i månedsskifte 

oktober/november. 

 

K-135 Organisasjonsutvikling 

Generalsekretæren innledet til saken med en gjennomgang av tidligere saker og vedtak 

av betydning for OIKs juridiske stilling og posisjon i idrettsorganisasjonen.  

 

Kretsstyret ble orientert om at NIFs initiativ om strategi- og organisasjonsutvikling for 

idrettskretsene videreføres, og at OIK er representert i prosjektarbeidet. 
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Vedtak: 

Kretsstyret tok saken til orientering og ba generalsekretæren følge opp i samsvar med 

tidligere styrevedtak. 

 

 

K-136 Nasjonalt anleggspolitisk utvalg 

Generalsekretæren innledet til saken. Idrettstinget i juni vedtok at det skulle opprettes 

et nasjonalt anleggspolitisk utvalg. 

 

Kretsstyret diskuterte utvalgets mandag og betydning for Osloidretten. 
 

Vedtak: 

Kretsstyret ba generalsekretæren om å fremme forslag til kandidat innen fristen. 

  

 

K-137 Budsjettinnspill Oslo kommune 

Generalsekretæren innledet til saken og la frem forslag til budskap til videre 

budsjettbehandling i nytt byråd og i bystyrets organer.  

 

Kretsstyret diskuterte innhold og formuleringer i relasjon til den fremlagte 

byrådserklæringen. 

 

Vedtak: 

Kretsstyret ba administrasjonen om å ferdigstille og oversende budsjettinnspill til nytt 

byråd og bystyre i samsvar med saksfremlegget og de merknader som kom frem i 

møtet. 

 

 

K-138 Ekstraordinært idrettsting 

Generalsekretæren innledet til saken. Ekstraordinært idrettsting skal behandle lovsaker 

som ble utsatt på det ordinære tinget i juni.  

 

Kretsstyret gikk gjennom de aktuelle sakene som skal behandles på tinget. 

 

Vedtak:  

Kretsstyret tok saken til orientering. 

 

 

K-139 Utvikling Ekeberg – status og fremdrift 

Generalsekretæren innledet til saken og orienterte om status for dialogen med byrådet 

om videre prosess. 

  

Vedtak: 

 Kretsstyret tok saken til orientering. 
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K-140 Orienteringssaker  

 

Nytt byråd og ny byrådsplattform 

Kretsstyret diskuterte innholdet i byrådsplattformen som ble presentert 24. oktober. 

 

Oppsummering ISU-møter høsten 2023 

Generalsekretæren oppsummerte erfaringene fra gjennomføringen av ISU-møtene. 

 

Oppfølging etter styresamling 14.september 

Generalsekretæren orienterte om at innspill fra styresamlingen 14.september blir fulgt 

opp i kommende styremøte. 

 

Samling for styreledere 18.oktober 

Generalsekretæren orienterte om gjennomført styreledersamling for idrettslag 18. 

oktober. 

 

Oppstart av ungdomsutvalget 

Generalsekretæren orienterte om status for ungdomsutvalget.  

 

 Årets ildsjel 

Generalsekretæren orienterte om prosessen for utvelgelse av årets ildsjel. 

 


